
Styrelsemöte	  Grön	  kultur	  Högsbo	  19	  november	  2012	  
	  
Närvarande:	   Lena	   Bergström	   ordf.	   Hanna	   Alexandersson	   sekr.	   Liv	   Vikingsson	   kassör,	  
Annika	  Ström-‐Öberg,	  Martin	  Bergman,	  Birgitta	  Mansfeldt,	  Elisabet	  Ohlsson.	  

1§	  Åtgärdslistan	  –	  vi	  gick	  igenom	  den	  senaste.	  

2§	  Kassörens	  rapport	  –	  Inget	  nytt	  att	  rapportera,	  på	  kontot	  finns	  i	  nuläget	  ca:	  27	  000	  kr.	  
	  
3§	   Gruppansvariges	   rapport	   –	   Martin	   rapporterade	   att	   inget	   nytt	   har	   hänt	   på	  
gruppfronten.	  
	  
4§	  Övriga	  rapporter:	  

a) Möte	  med	  Thomas	  från	  Familjebostäder.	  Elisabet	  och	  Birgitta	  rapporterade	  från	  
mötet	  som	  hade	  varit	  positivt.	  Diskussion	  om	  ansvar	  om	  gångarna	  utanför	  sargen	  
där	   vi	   har	   huvudansvaret	   men	   kan	   få	   grus	   genom	   Thomas	   samt	   sand	   till	  
sandlådan.	  	  

b) Samverkansmöte	  med	   kyrkan	   och	   stadsdelsförvaltningen.	   Martin	   rapporterade	  
från	  mötet,	  diskussion	  om	  den	  kommande	  eldfesten	  där	  vi	  ska	  dela	  på	  kostnaden	  
för	   musiken	   som	   körgruppen	   Rabalder	   står	   för.	   Kyrkan	   bidrar	   med	   fika	   som	  
kommer	   att	   vara	   i	   den	   nya	   second-‐hand	   butiken	   i	   kyrkan	   som	   även	   invigs	   då.	  
Datum	   för	   festen	   är	   den	   19:e	   december	   kl.	   17.00.	   Allmän	   diskussion	   om	  
samverkan	  och	  om	  området	  och	  eventuella	  utbyggnader	  där	  i	  framtiden.	  	  

c) Kurs	  i	  vinter.	  Lena	  har	  kontaktat	  företaget	  Gemeko	  som	  har	  kurser	  i	  permakultur	  
om	  pris	  och	  upplägg.	  Ett	  annat	   förslag	  kom	  upp	  om	  en	  kurs	  med	  Karin	   Jansson	  
som	  tidigare	  har	  haft	  föreläsning	  m.m.	  för	  oss,	  vi	  avvaktar	  med	  det	  förslaget.	  Ett	  
till	  förslag	  gavs	  om	  Helena	  von	  Bothmer	  från	  Kosters	  trädgårdar	  som	  också	  håller	  
kurser	  som	  vi	  bestämde	  att	  Lena	  kontaktar	  om	  upplägg	  och	  pris.	  

5§	   Snigelbekämpning.	   Kalle	   har	   lämnat	   in	   en	   rapport	   om	   ett	   förslag	   på	   ett	   elektriskt	  
staket	  på	  sargen	  mot	  sniglar.	  Vi	  ger	  honom	  och	  de	  som	  jobbar	  med	  projektet	  förtroende	  
att	  sätta	  upp	  staketet	  till	  kommande	  vår.	  
	  
6§	   Arbetsordning	   för	   styrelsen.	   Vi	   gick	   igenom	   ett	   utkast	   till	   en	   arbetsordning	   för	  
styrelsen.	  
	  
7§	   Vad	   göra	   innan	   nyår?	   –	   Vi	   ska	   redovisa	   bidrag	   vilket	   vi	   diskuterade.	   Kolla	   av	  
eventuella	  förändringar	  i	  styrelsen	  till	  nästa	  år,	  diskussion	  om	  vilka	  som	  är	  kvar.	  
	  
8§	   Övriga	   frågor	   –	   pallkragarna.	   De	   är	   nu	   numrerade	   och	   kommer	   att	   lottas	   ut	   till	  
medlemmar	  i	  kö	  nästa	  år.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  


